
 

Český rybářský svaz, z.s.                           
místní organizace Žehuň 
IČO: 47528630 
Žehuň 136  PSČ: 289 05 
 

 

Č.j.: 3/2023 

Zápis z výborové schůze MO ČRS Žehuň  

konané 03.03.2023 v Dobšicích od 18:00  

Přítomni: Ing. Ondřej Jedlička, Mgr. Oldřich Novotný, Ing. František Malý, Luboš Vondráček, 

                    Pavel Bohatý,   

Omluveni: Jakub Syrový, Pavel Bořek 

Hosté: Jan Psota, Ing. Ladislav Vacek 

 

Program:  

1) Zahájení schůze (Ing. Jedlička - předseda)  

2) Zpráva předsedy (Ing. Jedlička)  

3) Zpráva hospodáře (Psota)  

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

5) Diskuse    

 

1. Zahájení schůze (předseda Ing. Jedlička)  

- Jednání výborové schůze zahájil předseda MO ČRS Žehuň, přivítal přítomné členy výboru i hosty a 
seznámil je s programem a plánovaným průběhem výborové schůze. K programu nebyly žádné 
připomínky a byl jednomyslně schválen. Schůzi nadále řídil. 

 

2. Zpráva předsedy – informoval o obsahu došlé pošty, připomněl a provedl kontrolu zápisu a usnesení 
z minulé chůze 



Předseda přivítal mezi členy výboru hosta Ing. Ladislava Vacka, ředitele Rybářství Chlumec nad 
Cidlinou, který požádal o pozvání na výborovou schůzi MO, aby zde objasnil způsob a termín dodání 
kompenzace rybí násadou, dle smlouvy z roku 2020, která byla uzavřena před revitalizací Žehuňského 
rybníka. Ing. Vacek sdělil, že dodání rybí násady proběhne začátkem dubna dle stanoveného množství 
ve smlouvě. Ve směru k Ing. Vackovi proběhla široká diskuse, ohledně revitalizace Žehuňského rybníka, 
ve věci jeho pokračování a podrobně byl probrán problém usazeného sedimentu v toku řeky Cidliny, 
na který si dlouhodobě stěžujeme u orgánů státní správy.  

 

- informoval o podání žádosti na odlov volavky popelavé na MěÚ Kolín  

- informoval o podepsání smlouvy o finančním příspěvku s obcí Hradčany a Opolany 

- sdělil že se na naši organizaci obrátil spolek OŠKOBRH CIDLINA z. s., který bude v letošním roce 
pořádat Želviádu na Cidlině, která se bude konat dne 20.5.2023. Obrátili se na nás z důvodu žádosti o 
souhlas s akcí, který následně doloží KÚSK, aby jim byla povolena mimořádná manipulace na VD 
žehuňský rybník a byl jim povolen vyšší průtok Cidlinou v den konání akce. 

 

- informoval o jednání s vlastníky sousedního pozemku v Sánech (viz předchozí zápisy z výboru), kteří 
nás požádali z důvodu výstavby nového plotu o odkoupení části pozemku v Sánech, který sousedí 
s jejich pozemkem. Předseda se zúčastnil jednání s vlastníky a na místě bylo vytyčeno přesné místo, 
které bude následně zaměřeno geodetem a připraven návrh GP.  

 

plánu nového vlastníka nemovitosti v Sánech vedle chovného rybníka, který chce vybudovat nový plot 
na hranici pozemku s námi sousedícího – předseda se zúčastnil jednání s vlastníkem sousední 
nemovitosti. Vlastník chce vybudovat nový plot, ale přesně na hranici mezi jeho a naším pozemkem 
jsou vzrostlé stromy, proto by od nás rád vykoupil část našeho pozemku o celkové výměře cca 60 m2 a 
v rámci dobrých vztahů opravil boudu kde máme umístěny plůdkové žlaby. Na toto téma proběhla 
diskuse a členové výboru souhlasí s odprodejem části pozemků v Sánech za předem daných podmínek, 
celá věc bude dále řešena. 

- informoval o přípravě rybářských závodů – byl vyhotoven plakát a bude zaslána pozvánka všem členů 
a obeslány obce v okolí s prosbou o uveřejnění plakátu na svých webových stránkách 

- informoval o dokončení sumarizace úlovkových lístků za rok 2022 

 

 

3. Zpráva hospodáře (Psota)  

- informoval o přípravě výlovu rybníku Badra, který se uskuteční již 19.3.2023 – pozvánka na výlov 
bude rozeslána a uveřejněna na webu 



- informoval o dodání 600 kg kapra od MO Rožďalovice  

- informoval o plánovaných brigádách kolem revíru, o zajištění dozoru na brigádách a pracích, co se 
budou muset kolem revíru udělat 

 

4. Zpráva pokladníka – informoval o stavu pokladny a účtu.  

- dále členům výboru oznámil přesunu části finančních prostředků na spořící účet, kde budou vložené 
finanční prostředky generovat zisk ve formě úroků  

 

5. Diskuse  

p. Novotný – informoval, že spolek Dobšané byl úspěšný v žádosti o dotaci na zpřístupnění Ostrůvku 
na Dobšickém rameni. Slavnostní otevření se bude konat dne 23.6.2023, možná dorazí i hejtmanka 
Středočeského kraje.  

 

Příští schůze výboru MO Žehuň se bude konat dne 31.03.2023 v Dobšicích od 18:00. 

 

Ing. Ondřej Jedlička v.r.                                                                      Pavel Bořek v.r. 

   předseda MO                                                                                            jednatel MO   


